
Protokół Nr VII/2011

z VII Sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 3 czerwca 2011 roku

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godz. 13.00 do godz. 17.30.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą obecności. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas.

Na sesji obecni byli:

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik - Wójt Gminy Dąbrówka

2. Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy
3. Pani mgr Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy

4. Dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych
5. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych
6. Dyrektorzy placówek oświatowych Gminy Dąbrówka

7. Pan Wiesław Mędrzycki -  Radny Rady Powiatu Wołomińskiego

8. Sołtysi Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą.

9. Media

Prowadząca obrady poinformowała, że projekt porządku obrad został przesłany 
Radnym przed VII Sesją następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad
2. Wybór sekretarza obrad

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.
6. Sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii.
7. Sprawozdanie Gminnych Instytucji Kultury z wykonania planu finansowego za

2010 r.
8. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu Gminy za 2010 rok.

9. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dąbrówka
10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka w sprawie 

wykonania budżetu Gminy za 2010 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy.
11. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 

wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisje Rewizyjną Rady Gminy 
Dąbrówka w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2010 rok.

12. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 
wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Dąbrówka sprawozdaniu z



wykonania budżetu Gminy za 2010 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

i objaśnieniami.

13. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania Narkomanii.

b) W sprawie zatwierdzenia sprawozdania Gminnych Instytucji Kultury z wykonania 

planu finansowego za 2010 rok.
c) W sprawie zatwierdzenia sprawozdani finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2010 rok.
d) W sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówka.

e) W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 -  2016.

f) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu.

g) W sprawie zmiany Uchwały Nr VI/36/2011 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 

28 kwietnia 2011 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 

z WFOŚiGW w Warszawie.
h) W sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok.
i) W sprawie rozpatrzenia skargi Pani Lilii Gęsickiej z dnia 2 marca 2011 roku na 

Wójta Gminy Dąbrówka.

14. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.

15. Sprawy różne i wolne wnioski.

16. Zamknięcie obrad.

Prowadząca obrady zapytała czy Radni zgłaszają propozycje do porządku obrad.

Pani Justyna Wątorska-Parzydło nawiązując do przedstawionego porządku obrad 

stwierdziła, że 3 dni dla nowego radnego na przeanalizowanie tak obszernego materiału 
jest niewystarczającym terminem. Pani Justyna Wątorska-Parzydło stwierdziła, że 

udzielenie absolutorium może być dokonane do końca czerwca w związku z tym 

zawnioskowała o wykreślenie z porządku obrad uchwał dotyczących:

c) W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2010 rok.
d) W sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówka.

i przeniesienie tych uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy.

Prowadząca obrad odnosząc się do wniosku Pani Justyny Wątorskiej-Parzydło 
stwierdziła, że materiał dostarczony został Radnym w ustawowym terminie tj. zgodnie z 

zapisem zawartym w Regulaminie obrad Rady Gminy i poddała pod głosowanie wniosek 
zgłoszony przez Panią Justynę Wątorską-Parzydło.

W głosowaniu jawnym wniosek został odrzucony większością głosów 
(6 głosami -  „za”, 8 głosami -  „przeciw”, 1 głos -  „wstrzymujący”) - przy obecności 15 

Radnych.



Następnie prowadząca obrady poddała pod głosowanie projekt porządku obrad w tej 

wersji jaki został dostarczony Radnym przed VII Sesją.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli porządek obrad bez zmian 
w głosowaniu jawnym - w i ę k s z o ś c i ą  g ł o s ó w  -  (10 głosami „za”, 
4 głosami - „przeciw”, 1 głos -  „wstrzymujący”) - przy obecności 15 Radnych.

Przebieg obrad

Ad.l. Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady VII sesji Rady Gminy otworzyła Przewodnicząca Rady Gminu Dąbrówka. 

Powitała wszystkich zebranych i stwierdziła, że w obradach zgodnie z listą obecności 

uczestniczy 15 na 15 Radnych.

Ad.2. Wybór sekretarza obrad.

Sekretarzem obrad został Pan Ryszard Klusek, który w głosowaniu jawnym został 

wybrany

- j e d n o g ł o ś n i e -

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodnicząca obrad zapytała Radnych czy zgłaszają uwagi do protokołu z ostatniej

sesji.

Pani Justyna Wątorska-Parzydło zwróciła uwagę, że brak jest załącznika „sprawozdania 

Wójta z bieżącej działalności” do przesłanego protokołu.

Pani Maria Wilkowska zgłosiła uwagę co do uzupełnienia zapisu w protokole „ Pan. 
Mędrzycki Wiesław - Radny powiatowy poinformował, że w budżecie powiatu na n budową 
chodników zaplanowane jest 250 tys. zł i w ramach tych środków będą wykonane chodniki w 

Zaścieniach, Guzowatce i Józefowie

Protokół Nr VI/2001 
z dnia 28 kwietnia 2011 roku 

wraz z naniesionymi poprawkami został poddany pod głosowanie i przyjęty 
w i ę k s z o ś c i ą  głosów ( 14 -„za”, 1 -  „wstrzymujący”) - przy obecności 15 Radnych.



Ad. 4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Ww. sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Dąbrówka. 

/Sprawozdanie stanowi załącznik do mniejszego protokołu/.

Ad. 5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Rady Gminy - Pan Józef Sobczak odczytał 

wnioski ww. komisji, które zostały podjęte na posiedzeniu w dniu 19 maja 201 lr.

Droga Małopole -  Emilianów:

Członkowie komisji proponują wykonać remont drogi od strony Małopola na odcinku 300
-  350 m tj. zdjąć dotychczasową nawierzchnię, położenie warstwy odsączającej z piasku, 
ponowne ułożenie podbudowy a następnie nawierzchnię asfaltową oraz podnieść 

nawierzchnię drogi na odcinku 200 m w miejscu najbardziej zaniżonym.

Droga Kołaków -  Sokołówek

Członkowie komisji proponują w pierwszej kolejności wykupić grunty na poszerzenie tej 

drogi.

Droga przez Działy Czarnowskie

Komisja proponuje aby zrobić wykorytowanie po śladzie ewidencyjnym, gdy nie będzie 

sprzeciwów przystąpić do dalszej budowy. Jeżeli będą stwarzane utrudnienia rozpocząć 

budowę z nowej strony.

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad o przejęcie dróg lokalnych

Członkowie komisji wnioskują o wstrzymanie się na dzień dzisiejszy z przejęciem 

powyższych dróg

Sołectwo Karpin o naprawę przepustu na rowie głównym przy drodze gminnej 265

Ponieważ naprawa tego przepustu nie wymaga dużych nakładów członkowie komisji 

proponują wykonać go w ramach środków bieżących.

Naprawa dróg gminnych w Guzowatce a szczególnie drogi łączącej Guzowatkę z 

Teodorowem i Guzowatkę z Łosiem oraz naprawa przepustu na tej drodze.

Ponieważ od roku 2010 wszystkie drogi gminne modernizowane i remontowane są w 
ramach funduszu sołeckiego członkowie komisji wnioskują aby sołectwo Guzowatka 

również w ramach funduszu sołeckiego wykonało remonty swoich dróg. Również w 
ramach tych środków członkowie komisji proponują naprawienie przepustu.



Sołectwo Ślężany o naprawę przepustu na drodze od ulicy Wiejskiej w kierunku 

Kowalichy.

Komisja gospodarcza wnioskuje aby na naprawę przeznaczyć środki funduszu sołeckiego 

a gdy zabranie wówczas dołożyć środków z wydatków bieżących.

Mieszkańcy wsi Dręszew -  Góry o dofinansowanie do remontu ulicy Nadbużańskiej.

Komisja Gospodarcza na dzień dzisiejszy nie widzi żadnej możliwości dofinansowania do 
remontu przedmiotowej drogi

Sołectwo Stasiopole o przyznanie środków finansowych na podwyższenie drogi gminnej 

na odcinku 100 m i naprawę mostu na tej drodze.

Komisja gospodarcza wnioskuje o przeznaczenie na to zadanie środków z funduszu 

sołeckiego, a gdy zabraknie wówczas wystąpić o dofinansowanie.

Wnioski podjęte przez Komisję Gospodarczą Rady Gminy zostały poddane pod 
głosowanie i w głosowaniu jawnym zostały przyjęte większością głosów (12 -  „za”, 
3 -  „przeciw”) - przy obecności 15 Radnych.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy - Pani Maria Wilkowska 
odczytała wnioski ww. komisji, które zostały podjęte na posiedzeniach w dniach: 12 maja 

2011 r. i 30 maja 2011 r. na których podjęła następujące wnioski:

- dofinansowanie do placu zabaw w Ślężanach należy określić wysokość środków 

potrzebnych na zakup siatki wyłapującej

- dofinansowanie do placu zabaw w Chruścielach komisja wnioskuje o przyznanie 

3.000,00 zł

Komisja wnioskuje aby podanie Sołectwa Marianów o zatwierdzeniu lokalizacji placu 
zabaw jeszcze raz przeanalizować i spróbować znaleźć bardziej dogodne miejsce na ten 

cel. Jeżeli nie znajdzie się inne miejsce, to komisja na posiedzeniu w dniu 12 maja 2011 r. 

większością głosów przychyla się do wcześniej wskazanej lokalizacji.

Wnioski Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy zostały poddane pod głosowanie 
i zostały przyjęte jednogłośnie (15-„za”) - przy obecności 15 Radnych.

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy

- Pan Janusz Getka odczytał wniosek ww. komisji, który został podjęty na posiedzeniu w dniu 
26 maja 2011 r.

- wydzielenia środków z działu oczyszczanie wsi i miast na oczyszczenie przepustów na 
rowach melioracyjnych.



Wniosek Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy został 

przyjęty większością głosów (14-„za”, 1 -  „wstrzymujący”) -  przy obecności 15 

Radnych.

Ad. 6. Sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii.

Pan Aleksander Załęski zapytał w jaki sposób odbywa się rekrutacja uczestników kolonii.

Pani Augustyniak wyjaśniła, że w tym zakresie Gmina współpracuje z Dyrektorami szkół 

oraz instytucjami jakimi jak: KRUS czy „Parafiada”, które organizują wyjazdy na kolonie. 
Gminna dofinansowuje wyjazdy uczestnikom w wysokości 250 zł do takich kolonii gdzie w 

programie zajęć znajdują się programu profilaktyczne.

Ad. 7.Sprawozdanie Gminnych Instytucji Kultury z wykonania planu finansowego za 
2010r.

Pani Anna Maniecka Dyrektor Gminnego Centrum Kultury powiedziała, że działalność 
Gminnego Centrum Kultury jak również Gminnej Biblioteki Publicznej zawarte zostały w 

sprawozdaniach doręczonych wraz z materiałami pod obrady dzisiejszej sesji.

Pan Aleksander Załęski zapytał, czy Gminna Biblioteka Publiczna musi prowadzić 

działalność kulturalną, kiedy robi to GCK.

Odpowiadając Dyrektor GCK wyjaśniła, że w 2008 roku zgodnie z ustawą z 1995r. o 
organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej i ustawą z dnia 28 czerwca 1997r. oraz 
zaleceniami RIO podjęta została uchwała w sprawie wydzielenia podziału Gminnego 

Centrum Kultury poprzez wydzielenie Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrówce. Zgodnie 
z obowiązującymi przepisami obie te instytucje obowiązane są prowadzić działalność 

kulturalną.

Pani Justyna Wątorska-Parzydło odnosząc do sprawozdań stwierdziła, że są one dokładnie 

i przejrzyście opisane.

Ad. 8 Sprawozdanie Wójta z wykonaniu budżetu Gminy za 2010 rok.

Wójt omawiając sprawozdanie z wykonania budżetu poinformował, że realizacja planu 

dochodów w 2010 roku ukształtowała się na poziomie 18.499.593,96 zł co stanowi 101,9% 

planu i wydatków w wysokości 20.032.539,00 zł (94,A% planu co spowodowało, że rok 
budżetowy 2010 zamknął się deficytem w wysokości 1.532.945,04 zł. W roku 2010 na spłatę 
zaplanowanych w wysokości 2.253.079,00 zł rat kredytów i pożyczek zaciągniętych w latach 

ubiegłych wydatkowano kwotę 2.253.076,25 zł.

Do przychodów w 2010 roku przyjęty został kredyt w wysokości 1500.000,00 zł z PBS w 
Wyszkowie, pożyczki z WFOŚiGW w Warszawie w wysokości 352.043,00 zł oraz 
pożyczki w wysokości 883.091 zł na wyprzedzające finansowanie z Banku Gospodarstwa



Krajowego. Ogółem zobowiązania długoterminowe Gminy na koniec grudnia 2010r. 

wynosiły 6875.443,75 zł.

Dług Gminy stanowi 37,2% dochodów zrealizowanych w roku budżetowym, po 

uwzględnieniu wyłączeń tj. pożyczek na wyprzedzające finansowanie zadłużenia 
ukształtowało się na poziomie 33,7% Ustawowy próg , do którego można zaciągać 
zobowiązania wynosi 60% tak wiec zadłużenie gminy na tym poziomie można uznać za 

bezpieczne.

Pani Justyna Wątorska-Parzydło odnosząc się do sprawozdania z wykonania budżetu za 

rok 2010 prosiła o udzielenie wyjaśnień odnośnie niektórych zapisów zawartych w 

materiale.

(Pytania zadawane przez Panią Justynę Wątorską-Parzydło stanowią załącznik do 

protokołu).

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy.

Ad. 9 Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dąbrówka.

Informację o stanie mienia komunalnego przedstawiła Skarbnik Gminy - Pani 

Agnieszka Adam .

Do przedstawionej informacji radni nie zgłaszali uwag.

Ad. 10 Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie wykonania 

budżetu Gminy za 2010 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy - Pan Kłębek Krzysztof odczytał 
protokół i wniosek ww. komisji w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
podjęty na posiedzeniu komisji w dniu 12 maja 2011 r.

Ad. 11 Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 

sprawie wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy 

Dąbrówka w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2010 rok.

Sekretarz obrad -  Pan Ryszard Klusek odczytał uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym wniosku 
Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2010 rok.

(Wniosek stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 12 Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 

sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Dąbrówka sprawozdaniu z



wykonania budżetu Gminy za 2010 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

i objaśnieniami.

Powyższą uchwałę odczytała Skarbnik Gminy.

Ad. 13 Podjęcie uchwał:

a) W sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii

Projekt powyższej uchwały odczytała prowadząca obrady.
Do projektu uchwały Radni uwag nie zgłaszali.

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) W sprawie zatwierdzenia sprawozdania Gminnych Instytucji Kultury z wykonania 
planu finansowego za 2010 rok .

Projekt powyższej uchwały odczytała prowadząca obrady.

Do projektu uchwały Radni uwag nie zgłaszali.

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2010 rok.

Projekt ww. uchwały został odczytany przez Przewodniczącą Rady Gminy Dąbrówka. 
Radni do projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr YII/38/2011 

z dnia 3 czerwca 201 lr. 
- j e d n o g ł o ś n i e - (  15 -  „za”)

- przy obecności 15 Radnych

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr V11/39/2011
z dnia 3 czerwca 201 lr. 

- j e d n o g ł o ś n i e - (  15 -  „za”)
- przy obecności 15 Radnych
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Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr YII/40/2011 

z dnia 3 czerwca 201 lr. 

w i ę k s z o ś c i ą  głosów ( 1 1 -  „za”, 4 - „wstrzymujące”)
- przy obecności 15 Radnych

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

d) W sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówka

Projekt ww. uchwały został odczytany przez Przewodniczącą Rady Gminy Dąbrówka. 
Dąbrówka.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr YII/41/201 lr. 

w i ę k s z o ś c i ą  głosów ( 10 -„za”, 5 - „wstrzymujących”)

- przy obecności 15 Radnych

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 -  2016.

Z projektem powyższej uchwały zapoznał zebranych p. Jacek Jeziorski -  Z-ca Kierownika 
OPS.

Pan Załęski Aleksander zapytał czy w latach poprzednich był opracowany taki program 

ponieważ ustawa o przeciwdziałaniu przemocy obowiązuje od 2005 r.

Pan Jeziorski wyjaśnił, że w roku 2010 została znowelizowana powyższa ustawa 
nakładając na gminy obowiązek opracowania ww. programów.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę YII/42/201 lr. 
j e d n o g ł o ś n i e  ( 1 5-„za”)

- przy obecności 15 Radnych

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f) W sprawie zmiany udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu.

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta Gminy.
Prowadząca obrady odczytała powyższy projekt uchwały.

Do projektu uchwały Radni uwag nie zgłaszali.



Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr YII/43/201 lr 

j e d n o g ł o ś n i e ( l  5-„za”)

- przy obecności 15 Radnych

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

g) W sprawie zmiany Uchwały Nr YI/36/2011 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 28 kwietnia

2011 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z WFOŚiGW w 
Warszawie.

Projekt powyższej uchwały został omówiony przez pracownika Urzędu Gminy -  Pana Jacka 
Karpińskiego.

Pani Justyna Wątorska-Parzydło nawiązując do wypowiedzi p. Karpińskiego zapytała 
czy składając wniosek o dofinansowanie, nie wiedział, że VAT jest kosztem 

niekwalifikowanym. Odpowiadając Wójt Gminy wyjaśnił, że do kwoty na którą został 

złożony wniosek wliczona była suma za którą już została opłacona faktura i tej właśnie sumy 
nie uznał Zarząd WFOŚIGW.

Pan Załęski Aleksander zapytał na co przeznaczona będzie powyższa pożyczka.

Na budowę wodociągu odpowiedział Wójt Gminy.
Prowadząca obrady odczytała powyższy projekt uchwały.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr VI1/44/201 lr. 

w ię  k s  z o  ś c i ą  głosów ( 1 3 -  „z”, 2 -  „wstrzymując”)

- przy obecności 15 Radnych

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

h) W sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 r.

Projekt ww. uchwały został omówiony prze Skarbnik Gminy. 

Prowadząca obrady odczytała powyższy projekt uchwały.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę YII/45/2011 

j e d n o g ł o ś n i e (  15 „za”)
- przy obecności 15 Radnych

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
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i) W sprawie rozpatrzenia skargi Pani Lilii Gęsickiej

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy poinformował, Ze na posiedzeniu w 

dniu 9 maja 2011 r. członkowie komisji rozpatrywali skargę Pani Lilii Gęsickiej na Wójta 

Gminy Dąbrówka i wnioskują o uznanie powyższej skargi za bezzasadną.
Prowadząca obrady odczytała powyższy projekt uchwały.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr YII/46/2011 

j e d n o g ł o ś n i e (  15- „za”)
- przy obecności 15 Radnych

(uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 14. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad i rozpatrzone w 
sposób następujący:

- Przewodnicząca obrad odczytała pisma Prezesa Sądu Okręgowego w Warszawie o liczbie 
wybieranych ławników do Sądu Rejonowego w Wołominie w liczbie 1, Sądu Okręgowego 

Warszawa -Praga w liczbie 1, Sądu Rejonowego dla Warszawy Pragi-Południe w liczbie 1 
do orzekania w sprawach z zakresu pracy.

- Pan o zmianę przeznaczenia działek rolnych o pow. 2 ha w miejscowości
Cisie na kopalnię piasku (żwirownię) przekazano do rozpatrzenia przez Komisje Rozwoju i 

Gospodarki Mieniem Komunalnym.

- Pani - w sprawie pomocy w rozwiązaniu problemu z dowożeniem
syna do szkoły podstawowej w Dąbrówce. Podanie zostało rozpatrzone przez Komisję 

Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 12 maja 2011r.gdzie ustalono, że dziecko może być 

dowożone autokarem szkolnym po rozmowie z Panią Szumacher .

- Pan Jacek Ruciński -  sołectwo Cisie o zwiększenie liczby przełączy wodociągowych -  
podanie zostało skierowane do Pana Zielińskiego -  pracownika UG.
- Związek Gmin Zalewu Zegrzyńskiego -  zaproszenie na spotkanie radnych gmin 

wchodzących w skład Związku Gmin Zalewu Zegrzyńskiego które zaplanowane na dzień 
15.06.2011 oraz informacja na temat Festiwalu aktywności społecznej i kulturalnej sołectw.

Nawiązując do podania Pana Rucińskiego Jacka Wójt Gminy powiedział, że w najbliższych 
dniach zostaną zweryfikowane wnioski na wykonanie przyłączeń wodociągowych.

- Pan Milewski Jan powiedział, że złożył podanie do Wójta i Rady Gminy a nie zostało 

odczytane./Podanie powyższe zostało skierowane do pracownika którym miał przygotować 
stosowną odpowiedź/. - Pani Wilkowska Maria przytoczyła treść powyższego podania, 
informując, że chodzi o przesunięcie przystanku i wiaty przystankowej znajdującego się przy 

drodze powiatowej. A podyktowane to jest tym, że w wyniku podziału działki wiata



przystankowa znajduje się na działce która jest drogą wewnętrzną i jedyną droga dojazdową 
do pola o pow. ok. 8 ha.

Odnosząc się do powyższego podania Wójt Gminy poinformował, że przesunięcie 

wiaty jest możliwe pod warunkiem wskazania nowego miejsca przez mieszkańców wsi 

ustalonym na zebraniu wiejskim i po uzyskaniu akceptacji nowej lokalizacji przez Wydział 

Dróg Powiatowych. Ponadto w projekcie budowy chodnika w tym miejscu uwzględniona jest 
zatoka autobusowa.

Nawiązując do wypowiedzi Wójta Gminy p. Wilkowska poinformowała, że w 
Guzowatce są 3 zatoki autobusowe i zapytała czy wszystkie są uwzględnione w projekcie i 

poprosiła o jak najszybsze załatwienie sprawy przystanku autobusowego. - Proszę sprawę 

skierować do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną jeżeli mają Państwo wątpliwości 
powiedział Wójt.

Następnie Wójt Gminy poinformował, że wiele razy chciał umówić się na spotkanie z 
Kierownikiem Zarządu Dróg Powiatowych aby domówić temat odwodnienia na odcinku ok. 

100 m od skrzyżowania ale ten nigdy nie ma czasu. Zabierając ponownie głos p. Wilkowska 
zwróciła się do radnego powiatowego p. Wiesława Mędrzyckiego i prosiła aby wspólnie z 
Wójtem sprawę odwodnienia przedyskutować z Zarządem Dróg Powiatowych..

Ad. 15 Sprawy różne i wolne wnioski

Pan Załęski Aleksander odniósł się tematu budowy nowych przyłączy 
wodociągowych.

Pani Justyna Wątorska-Parzydło podniosła temat ustawienia barierek na przepuście na 
drodze powiatowej między Dąbrówka a Dręszewem i prosiła o ustawienie lustra przy 
wjeździe z ulicy Nadbużańskiej na ul. Wiejską przy posesji p. Banasiaków.

Pan Pasoń Marek - poruszył sprawę ustalenia granic drogi w Małopolu na zakręcie 

przy drodze w kierunku Emilianowa..
Pani Wilkowska Maria - sprawa obcięcia gałęzi krzewów przy drodze Guzowatka- 

Chajęty.
Pani Malinowska Barbara prosił o naprawę drogi w Józefowie przy posesji p.Getka.. 

Radny powiatowy Pan Wiesław Mędrzycki zabierając głos odniósł się do wypowiedzi Pani 
Justyny Wątorskiej-Parzydło i poinformował, że wykonanie jest możliwe sprawa zostanie 

przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych , to samo odnośnie obcięcia gałęzi krzewów przy 

drodze Guzowatka -  Chajęty. Droga w Małopolu ma nieco inny przebieg niż na mapach. 
Odnośnie odwodnienia i chodnika w Guzowatce zamierzenia są takie aby powiat wykonał 

odwodnienie a gmina zrobiła chodnik. Ponadto Pan. Mędrzycki poinformował, że w ciągu 
dwóch najbliższych tygodni objazdu terenu dokonać ma Zarząd Dróg Powiatowych. Pani 
Wilkowska prosiła aby radni byli powiadomieni o tej wizycie.

Pani Kuśkowska Helena poinformowała, że zapadła się studzienka przy 
ul. Widokowej w Lasko wie.

Pan Milewski Jan -  odniósł się do Spółki Wodnej.



Ad. 16 Zamknięcie obrad

Po wyczerpaniu porządku obrad prowadząca obrady złożyła życzenia z okazji Dnia 
Samorządowca, wszystkim pracownikom jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy, 
Radnym, Sołtysom oraz podziękowała za wspólną troskę na rzecz rozwoju samorządności 
lokalnej. Następnie zamknęła obrady VII Sesji Rady Gminy Dąbrówka dziękując obecnym za 

udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

Przewodnicząca Rady Gminy

Protokołowała
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